

## Zápis z porady vedení konané dne 12. 6. 2017

Přítomni: Kohoutková, Veselý, Malinka, Regner, Matyska, Křenek, Vičar, Rebok, Bartošek, Antol (prezentace ke katalogu služeb), Izydorczyk (prezentace k uchopení pošty v O365), Krejčí

Omluveni: Dostál, Šrubařová

### 1. Problémy s Magionem

- Během minulého týdne se objevily výpadky Magionu, důvodem je problém s přihlášením v Rumburu, v řešení.

### 2. Prezentace ke katalogu služeb (Matej Antol)

- Hotová a zveřejněná beta verze, nahrazení katalogu na ics.muni.cz, probíhá testování. Prezentace krátkodobého i dlouhodobého plánu (začlenění dalších součástí, pokrytí wiki.ics.muni.cz, spolupráce s partnery, ...), návrh dalších cílů.
- Ředitel kladně hodnotí dosavadní práci na katalogu.
- Z diskuse vyplynulo, že primární role katalogu je prezentace služeb navenek (PR) – tvorba textů katalogu bude řízena centrálně (aktuálně vycházející z dělení na 16 dlaždic). Další rovinu představují návody ke konkrétním službám – zde je již přímá souvislost s garanty služeb, kteří mají odpovědnost za formu i kvalitu návodů. Tvorba návodů musí mít zpětnou vazbu přes helpdesk (využitelnost a smysluplnost návodů). Třetí rovina jsou služby samy o sobě (jejich provoz a životní cyklus).
- Na kolegium 3.7. si divizní připraví vstupy do diskuse o uchopení interních stránek katalogu (návody a zejména samotná organizace a provoz služeb) s cílem usnadnit práci garantům služeb (při zvyšování kvality samotných služeb).

### 3. Zpráva k řešení pošty na MU (Břetislav Regner, Jan Izydorczyk)

- Prezentace a diskuse uchopení antispamové kontroly u O365, pravidel zpracování pošty a dalších vlastností pošty v O365 (včetně krátkého srovnání s Gmailem). Ve spolupráci s CITY je nezbytné zmapovat rozsah pokročilých vlastností stávajících e-mailových systémů fakult a dalších součástí MU, se zaměřením na ty, které nejsou přímo v O365 podporovatelné (např. pokročilé vlastnosti systému procmail).
- Klíčová je analýza rizika ztráty kontroly nad různými aspekty pošty – analýza bude pokračovat, aktuálně jsou všechny klíčové oblasti v O365 realizovatelné (přístupy k logům, citlivé nastavení spamové kontroly, možnost udělování výjimek a jistota doručení pošty resp. přístupu ke stopě, proč k doručení nedošlo apod.).

### 4. Různé

- Tajemnice poslala harmonogram zpracování odměn za 06/2017.

- Zítra proběhne schůzka s paní kvestorkou ohledně úkolů vedení MU 2017, dořešit je potřeba také INET pro Ostravskou univerzitu (účast Veselý).
- S prorektorem Bulantem budou dořešeny dva stále živé odkazy na old.muni.cz, aby mohl být staré stránky zrušeny (zatím není v nové struktuře náhrada, souvisí se zpřístupňováním veřejných informací o nabídce programů a studia na MU; Regner připraví podklad, další kroky Veselý a ředitel).
- Bartošek informuje o konání semináře GDPR na CESNETu příští týden. Proběhne schůzka s ředitelem ohledně strategie MU směrem k CRP.
- Bartošek dále informuje o dnešní proběhlé schůzce s prorektorkou Rozehnalovou k GDPR.
- Malinka informuje, že 13.6. proběhne neformální setkání s CITY.
- Z CESNETu přišla informace o nadstandardních požadavcích na RT systém, který CESNET pro MU zajišťuje; z toho vyplývá požadavek buď hrazení nebo převzetí této služby. Ředitel požaduje analýzu příčin a rozsahu, další kroky podle výsledků analýzy (Malinka).
- Křenek informuje o proběhlém stěhování RECETOXu, v nových prostorách (INBIT) není plnohodnotná univerzitní síť, bude dořešeno (Křenek).
- Křenek dále informuje, že zítra – 13.6. – od 10 hod. proběhne na FI Posterová soutěž doktorských studentů; všichni jsou zváni.
- V souvislosti se startem projektu SIMU+ se začínají objevovat požadavky na součinnost: aktuálně zajištění prostoru v Sharepointu a konzultace pro projekt AV techniky (a následně i slaboproudu apod.). Sharepoint řeší Regner, pro AV techniku probíhají jednání s potenciálním novým zaměstnancem. Ředitel preferuje zapojení pracovníků přes ÚVT, nikoliv „rozprodej“ na SIMU+ (LF).
- Ředitel žádá divizní o zpětnou vazbu z prostudování materiálů ohledně úkolů vedení MU.
- Zapojení ÚVT na Noc vědců – a) bezpečnost (KYPO,...) – Bezpečnostní odd. a b) vědecké spolupráce (Křenek, Rebok). Za koordinaci a případné zapojení dalších skupin z ÚVT odpovídá Vičar.
- Vičar žádá o připomínky k zaslané Výroční zprávě do čtvrtku 15.6. Finální korektura proběhne příští týden a dále tisk.
- Dne 8.6. proběhl seminář k VI na CEITECu, který ústav spoluorganizoval (aktivní účast ředitel, Křenek).
- Vičar informuje o odchodu Moniky Slezákové z FI (vnější vztahy).
- Rebok informuje o došlém požadavku MmB na vyjádření k podmínkám sdílení dat o vedení univerzitní optokabelové sítě. Se sdílením dat mezi správci inženýrských sítí vyjadřuje kolegium předběžný souhlas, bude následovat další jednání s MmB o podmínkách sdílení (odpovídá Rebok).
- Rebok dále informuje, že byly vypsány tržní konzultace k wifí na SKM (UNIS je již přihlášen, CISCO informovalo o svém zapojení skrze UNIS).

## **5. Informace z projektové podpory**

- Byla vypsána soutěž TAČR DELTA, více informací zde:  
[https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova\\_podpora:aktuality:delta\\_31.5.2017](https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:delta_31.5.2017)
- Byl vyhlášen Centralizovaný rozvojový program pro rok 2018, více informací naleznete zde:  
[https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova\\_podpora:aktuality:crp\\_12.6.2017](https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:crp_12.6.2017).  
Všechny plánované projekty (zejména ty “v limitu” a strategické) je potřeba předběžně nahlásit na RMU do pátku 16. 6. 2017

Zapsala:  
Iva Krejčí

Schválil:  
Luděk Matyska  
ředitel ÚVT MU